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Szanowny Pan  

Łukasz Oryszczak 

 Naczelnik Wydziału  

Promocji i Komunikacji Społecznej 

(drogą elektroniczną) 

 

 

Powołując się na pismo UM.1325923.2021  zwracam się z prośbą o odpowiedzi na kolejne pytania: 

1. Kiedy informacja została sprostowana? 

2. Co ze sprostowaniem informacji w wersji papierowej MSI? 

Dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

 

 

 

 

 

Z poważaniem i wyrazami szacunku 

                                                                                                                         Gabriel Bodzioch 

                                                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice 


